
Alakuló Küldöttgyűlés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Emlékeztető

2022. november 24. (18:01 - 18:42)

Helyszín: KAZY

Jelenlévők a Küldöttgyűlés részéről:

1. Ábrám Erzsébet

2. Bognár Barna Gábor

3. Czegle Péter

4. Faragó Teó Pál

5. Fodor Júlia Boglárka

6. Honyák Dóra

7. Rentkó Anna

8. Sárközy Gergely Péter

9. Sferra Evelin Gerda

10. Storcz Vivien Zsuzsanna

11. Szabó Éda Zsófia

12. Szóráth Blanka

13. Tóth Endre

14. Tóth Huba Benedek

15. Túri Dorottya

16. Wawra Máté

17. Zanócz Gergely Soma
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Jelenlévők az Elnökség részéről:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

4. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

5. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

6. Szépréti-Nagy Dóra Tanulmányi Bizottság elnöke

7. Tóth Dorottya Rendezvényszervező Bizottság elnöke

8. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

Vendégek:

1. Balogh Marcell

2. Demetrovics Hanna

3. Diczkó Dalma

4. Domboróczky Balázs

5. Fodor Árpád

6. Varga Réka

Jelenlévők az Ellenőrző Bizottság részéről:

Téglási Berta

Ehrenberger Blanka 18:01-kor megnyitja az ülést és köszönti a Küldöttgyűlés tagjait. Az
Ellenőrző Bizottság elvégzi a mandátum ellenőrzést és megállapítja, hogy a Küldöttgyűlés 17
mandátummal határozatképes. Téglási Berta elmondja, hogy a meghívó és a szükséges
előterjesztések időben kiküldésre kerültek. Ehrenberger Blanka felkéri Téglási Bertát a
jegyzőkönyv vezetésére, melyet a Küldöttgyűlés szimpátiaszavazással egyhangúlag elfogad.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok:

1. Az Elnökség beszámolója

2. A megválasztott Elnökség csapatának és programjának a bemutatása

3. A megválasztott Elnökség és csapatának kinevezése

4. Az Ellenőrző Bizottság tagjainak megválasztása

5. Hallgatói tagok delegálása kari bizottságokba

6. Hallgatói Önkormányzat 2022-es költségvetési tervezetének elfogadása

7. Egyebek

A napirendi pontokat a Küldöttgyűlés 17 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag
elfogadja.

1. Az Elnökség beszámolója

Ehrenberger Blanka felkéri Tóth Cintiát, hogy ha szándékában áll, egészítse ki a
beszámolóját.

Tóth Cintia köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a beszámolóját azzal,
hogy a héten hétfőn, kedden és szerdán a képződő Animátor családok felének megtartotta a
HÖK-ről szóló képzést, ma pedig Gólyabálról szóló megbeszélést tartottak az ÁJK és a TÓK
képviselőivel. Tóth Cintia arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját.
A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Ehrenberger Blanka kiegészíti a beszámolóját azzal, hogy tegnap részt vett EHÖK
Elnökségi ülésen, ahol Tóth Cintiát helyettesítette. Megbeszélték, hogy melyik tagok
részesülnek egyszeri 30%-os kiegészítésben és megszavazták a következő Küldöttgyűlés
időpontját. Ehrenberg Blanka arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Fejes Zsófia is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a beszámolóját,
azzal, hogy sikeresen lezárult az Önkéntes Kör koordinátori tisztségének pályázási időszaka. 4
pályázat érkezett be és azok alapján Adamik Rita lett megválasztva. Fejes Zsófia arra kéri a
Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag
elfogadja.
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Horváth Szonja is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a beszámolóját
azzal, hogy a héten hétfőn, kedden és szerdán ő is a képződő Animátor családok felének
HÖK-ről szóló képzést tartott. Horváth Szonja arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Szupkay Benedek is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a
beszámolóját azzal, hogy másfél órával ezelőtt a KMRI-vel részt vett egy ülésen, ahol arról
beszéltek, hogy a PPK-s programokat hogyan tudnák népszerűsíteni a többi kar számára.
Rentkó Anna azt a kérdést intézi Szupkay Benedekhez, hogy ez azt jelenti-e hogy ezzel várják
a más karok hallgatóit a saját karunk eseményeire, Szupkay Benedek azt válaszolja, hogy
ezzel csak az egyetem színességét szeretnék hirdetni, népszerűsíteni. Szupkay Benedek arra
kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag
elfogadja.

Tóth Dorottya is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a beszámolóját
azzal, hogy hétfőn, kedden és szerdán ő is tartott HÖK-ről szóló képzést a képződő Animátor
családok felének és ma ő is jelen volt a Gólyabálról szóló megbeszélésen. Ezen kívül
megrendezésre került a Lélek Filmek esemény is. Tóth Dorottya arra kéri a Küldöttgyűlés
tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Gál Anna is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Nem áll szándékában
kiegészíteni a beszámolóját és arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el azt. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Szépréti-Nagy Dorka is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Azzal egészíti ki a
beszámolóját, hogy a héten hétfőn, kedden és szerdán ő is tartott HÖK-ről szóló képzést a
képződő Animátor családok felének. Szépréti-Nagy Dorka arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait,
hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Mivel Andrónyi Réka és Bölcskei Dalma a távolságokból adódóan nem tudnak jelen
lenni az Alakuló Küldöttgyűlésen, így Tóth Cintia a nevükben arra kéri a Küldöttgyűlés
tagjait, hogy fogadják el a beszámolóikat.

A Küldöttgyűlés 16 db igen és 1 db tartózkodom szavazattal elfogadja Andrónyi Réka
beszámolóját.

A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja Bölcskei Dalma beszámolóját.
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2. A megválasztott Elnökség csapatának és programjának a bemutatása

Ehrenberger Blanka felkéri Tóth Cintiát, hogy prezentálja a Küldöttgyűlés számára a
megválasztott Elnökség csapatát és a programjukat.

Tóth Cintia bemutatkozik és köszönti a Küldöttgyűlést. A programjával kapcsolatban
azt osztja meg, hogy benne bővebben kifejtette, hogyan fejlesztenék a PPK-s hallgatói életet.
Szót ejtett a Szakos Hallgatói Érdekképviselet munkájának a fontosságáról. A
Kommunikációs Bizottsággal továbbra is szeretnék megőrizni a transzparens
információáramlást. A kari közéletre vonatkozóan meg szeretnék tartani a színes palettát,
hogy akár még ennél is sokszínűbben tudjanak jelen lenni a hallgatók számára. Ezeken kívül
még a Szombathelyen lévő Savaria Egyetemi Központtal is tervezik megtartani a jó
munkaviszonyt.

Tóth Cintia felkéri Ehrenberger Blankát, hogy számoljon be a programjáról.
Ehrenberger Blanka azt osztja meg, hogy számára fontos cél, hogy egy olyan

dokumentumot sikerüljön létrehozniuk, amiben részletesen le van írva az összes tisztséghez
minden fontos tudnivaló, milyen erősségek szükségesek hozzá, mennyi időt vesz igénybe,
pontosan milyen a hatásköre, milyen egyéb munkákkal jár. Egy ilyen dokumentummal
könnyebb lenne az utánpótlás keresés, vagy egyéb tisztségek esetében a pályázóknak is
átláthatóbb lenne, hogy mire vállalkoznak. Ezen kívül arról számol be, hogy sokszor
tapasztalta már, hogy a hallgatónak nincsen megfelelő rálátása a Hallgatói Önkormányzat
munkájára, egyelőre ezen probléma megoldásán is gondolkodnak. Egy olyan ötletet vetett fel,
hogy a HÖK Instagram oldalon egy szavazós játék formájában lehetne fontos tudnivalókról
informálni a hallgatókat, hogy például bizonyos esetekben kihez fordulhatnak. Továbbá arról
számol be, hogy feladata a fentieken kívül az elnök munkájának a segítése.

Andrónyi Réka, Szombathelyi ügyekért felelős alelnök a távolsági akadályok miatt
nem tud jelen lenni, ezért Tóth Cintia helyette fogja megosztani a programja részleteit.
Beszámol arról, hogy továbbra is szeretné, ha a szombathelyi kirendeltségen dolgozó és
tanuló tanárok és hallgatók továbbra is bizalommal tudnának fordulni a budapesti részleghez.
Ezen kívül szeretné, ha a Gólyabál, a Gólyahét és egyéb események megrendezésében részt
tudjon vállalni a szervezéssel járó munkából.

Tóth Cintia felkéri Fejes Zsófiát, hogy számoljon be a programjáról.
Fejes Zsófia azt osztja meg, hogy mindenképpen terveznek létrehozni egy “Hogyan

adjuk le a szociális támogatást?” dokumentumot, amivel mindenkinek a segítségére lennének,
akik még eddig soha nem adtak le igénylőt szociális támogatásra, vagy eddig nem tudták,
hogy mi a helyes útja. Lillik Dóra, kollégiumi és pályázati referenssel és Németh Fanni,
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esélyegyenlőségi referensel létrehoztak egy új TDK-s pályázatot, de ezen kívül folyamatosan
keresik az új lehetőségeket is. A meglévő pályázati folyamatokat is igyekeznek
gördülékennyé tenni. A Mindenki Segít Napok eseményét sikeresnek könyvelik el, a civil
szervezetekkel való jó viszonyt továbbra is mindenképpen szeretnék fenntartani. Továbbá
arról számol be, hogy az Önkéntes Kör koordinátorának tisztségébe sikerült megfelelő embert
találniuk.

Tóth Cintia felkéri Horváth Szonját, hogy számoljon be a programjáról.
Horváth Szonja beszámol arról, hogy a Gazdasági Bizottság elnökeként elsődleges

célja, hogy a rendelkezésükre álló pénzt továbbra is tudatosan használják fel és mindenképpen
a hallgatók érdekeit szolgálva. Ezen kívül fontos munkájuk a Tudományperspektíva és a
Perspektíva magazin nyomtatási költségeinek és egyéb PR termékeknek a kifizetése.

Tóth Cintia felkéri Szupkay Benedeket, hogy számoljon be a programjáról.
Szupkay Benedek arról számol be, hogy eddig a munkájából adódóan igyekezett

megérteni a használandó platformok működését, elérni, hogy ezek ne romoljanak, hanem
egyre jobbá váljanak. Fő céljuk, hogy olyan tartalmakat gyártsanak, amik segítségével a
hallgatók meg tudják ismerni a Hallgatói Önkormányzat tisztségviselőinek a munkáját, de
mindenképpen anélkül, hogy ez nagyzásnak tűnjön. A #mediagroup csapatával az a célja,
hogy családias közeget hozzon létre, hogy jobban elősegítse a közös  munkát.

Bölcskei Dalma, a Külügyi Bizottság elnöke szintén nem tud jelen lenni távolságból
adódó problémák miatt, így Tóth Cintia fogja helyette bemutatni a programját. Célja továbbra
is a nemzetköziesítés, az eddigi szoros együttműködés folytatása a Nemzetközi Irodával, és a
Hallgatói Önkormányzat többi Bizottságával. Külföldi egyetemekkel való jó kapcsolatok
megőrzése és új egyetemekkel új ismeretségek kötése, továbbá a mentorok segítségével céljuk
a külföldi hallgatók érdekeinek védelme.

Tóth Cintia arra kéri Tóth Dorottya Pannát, hogy beszéljen a programjáról.
Tóth Dorottya Panna azt osztja meg, hogy a Rendezvényszervező Bizottság

elnökeként célja, hogy a hagyományos programokat továbbfejlesszék, vonatkozik ez a sport
és kulturális programokra egyaránt. A vírushelyzet miatt elmaradt eseményekre is
mindenképpen fókuszt akar helyezni, ilyenek például a Gasztrokult, vagy a Csocsóbajnokság,
igyekeznek színesíteni a hallgatók programlehetőségeit. Ezeken kívül nagy hangsúly van
természetesen a Gólyatábor és a Gólyahét szervezésén is. Továbbá arról számol be, hogy az
Animátor képzésekre is nagy figyelmet fordítanak, hogy megfelelő képzésben részesüljenek
az újonnan jelentkező tagok.
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Tóth Cintia arra kéri Gál Annát, hogy osszon meg információkat a programjáról.
Gál Anna beszámol arról, hogy náluk jelenleg az aktualizálás és frissítés a cél, hogy

így a Perspektíva olyan közös csatorna legyen, ami az egyetem falain kívülre is eljuttassa a
szellemiségét. Külső partneri együttműködéseket indítottak el az MU színházzal, a K30
Café-val és a könyvtárral is. Többek között a K30 Café-ban került megrendezésre a legutóbbi
Verses Est esemény, amivel a kapcsolatot igyekeznek erősíteni. Ezeken kívül az ELTE Press
Akadémián is vállalnak programszervezést és továbbra is szeretnék a #mediagroup csapatával
folytatni a produktív együttműködést egy közös kiállítással, ahol hallgatók írásai és képei
együttesen kerülhetnének bemutatásra.

Tóth Cintia arra kéri Szépréti-Nagy Dórát, hogy ejtsen egy kevés szót a programjáról.
Szépréti-Nagy Dóra beszámol arról, hogy a Tanulmányi Bizottsággal az a céljuk, hogy

sikeresen megvalósítsák a hallgatók érdekképviseletét a tanulmányi ügyek szintjén. Fontosnak
tartja továbbá a tanárképzésben résztvevők segítését és, hogy a tudományos ügyekben is stabil
bázist tudjanak biztosítani a hallgatóknak. A Szakos Hallgatói Érdekképviselet munkájával
igyekeznek az információáramlást gördülékennyé tenni a frissen felvettek számára, mert
rögös az egyetemi út kezdete. Továbbá azt osztja meg, hogy céljuk a Delegált Kör és az egész
kar népszerűsítése, évente kettő Delegált képzést terveznek biztosítani, hogy bárkinek
lehetősége legyen, aki a Kör tagja szeretne lenni.

3. A megválasztott Elnökség és csapatának kinevezése

Tóth Cintia kinevezi Ehrenberger Blankát a PPK Hallgatói Önkormányzatának
Alelnökévé.

Tóth Cintia kinevezi Andrónyi Rékát a PPK Hallgatói Önkormányzat Szombathelyi
ügyekért felelős alelnökévé.

Tóth Cintia kinevezi Horváth Szonját a PPK Hallgatói Önkormányzat Gazdasági
Bizottságának elnökévé.

Tóth Cintia kinevezi Fejes Zsófiát a PPK Hallgatói Önkormányzat Diákjóléti
Bizottságának elnökévé.

Tóth Cintia kinevezi Szupkay Benedeket a PPK Hallgatói Önkormányzat
Kommunikációs Bizottságának elnökévé.

Tóth Cintia kinevezi Szépréti-Nagy Dórát a PPK Hallgatói Önkormányzat Tanulmányi
Bizottságának elnökévé.

Tóth Cintia kinevezi Bölcskei Dalmát a PPK Hallgatói Önkormányzat Külügyi
Bizottságának elnökévé.

7



Tóth Cintia kinevezi Tóth Dorottyát a PPK Hallgatói Önkormányzat
Rendezvényszervező Bizottságának elnökévé.

Tóth Cintia kinevezi Gál Annát a Perspektíva főszerkesztőjének.

4. Az Ellenőrző Bizottság tagjainak megválasztása

Tóth Cintia felkéri Varga Rékát, Diczkó Dalmát és Fodor Árpádot a szavazatszámláló
bizottságba. Elfogadják a felkérést. Ezek után Téglási Berta kiosztja a Küldöttgyűlés jelenlévő
tagjainak a szavazólapokat. Miután minden tag leszavazott, a szavazatszámláló bizottság
összegyűjti a szavazólapokat és elhagyják a termet. Miután megszámolták a szavazatokat
visszatérnek a terembe és Diczkó Dalma közli a jelenlévőkkel a szavazás eredményét,
miszerint:

A Küldöttgyűlés 17 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Demetrovics
Hanna megválasztását az Ellenőrző Bizottságba tagként.

A Küldöttgyűlés 17 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Téglási Berta
megválasztását az Ellenőrző Bizottságba tagként.

5. Hallgatói tagok delegálása kari bizottságokba

Tóth Cintia felkéri az Ellenőrző Bizottság tagjait, hogy osszák ki a kari bizottságokba
való delegálásokról szóló szavazólapokat a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjainak. Miután minden
tag leszavazott, a szavazatszámláló bizottság összegyűjti a szavazólapokat és elhagyják a
termet. Miután megszámolták a szavazatokat visszatérnek a terembe és Diczkó Dalma közli a
jelenlévőkkel a szavazás eredményét, miszerint:

A Küldöttgyűlés 17 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Bárkányi Eszter
delegálását a Kari Tanulmányi Bizottságba tagként.

A Küldöttgyűlés 17 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Bárkányi Eszter
delegálását a Pszichológia Intézeti tanácsba tagként.

A Küldöttgyűlés 17 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Ehrenberger
Blanka delegálását a Rekrutációs Bizottságba tagként.

A Küldöttgyűlés 17 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Szépréti-Nagy
Dóra delegálását a Minőségirányítási Bizottságba tagként.
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A Küldöttgyűlés 17 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Szépréti-Nagy
Dóra delegálását a Kari Tanulmányi Bizottságba tagként.

Tóth Cintia megköszöni a Szavazatszámláló Bizottság munkáját.

6. Hallgatói Önkormányzat 2022-es költségvetési tervezetének elfogadása

Tóth Cintia felkéri Horváth Szonját, hogy mutassa be a Küldöttgyűlésnek a 2022-es év
költégvetési tervezetét. A jelenlévők előtt kivetítőn megjelennek a költségvetési tervezet
részletei. Horváth Szonja arra kéri a jelenlévőket, hogy fogadják el a 2022-es év költségvetési
tervezetét. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. Tóth Cintia megkérdezi a jelenlévőket,
hogy van-e bárkinek kérdése. Faragó Teó Pál azt a kérdést teszi fel, hogy mit lehet érteni az
“Egyebek” típusú költségeken, mire Horváth Szonja azt válaszolja, hogy abba a kategóriába
illesztette azokat a kiadásokat, amiket nem lehetett máshova sorolni és más, mindenféle
váratlan kiadásokat.

7. Egyebek

Tóth Cintia azt kérdezi a jelenlévőktől, hogy bárkinek van-e mondanivalója az
“Egyebek” napirendi pontra vonatkozóan. Varga Réka szót kér, szeretne gratulálni Tóth
Cintiának és az egész Elnökség csapatának. Köszöni a folytonos precizitását a PPK-nak,
amire mindig lehet számítani.

Diczkó Dalma is szót kér, ő is szeretne gratulálni az “anya karának” és gratulál az
Elnökség megválasztásához. Reméli, hogy érzi a PPK a segítséget, amire mindig
számíthatnak az EHÖK-től és hogy az együttműködés továbbra is zökkenőmentesen fog
haladni közöttük. Azt közli továbbá, hogy személyesen őt bármivel nyugodtan kereshetjük és
további jó munkát kíván.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 18:42 perckor lezárja.

Budapest, 2022. november 24.
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Tóth Cintia Téglási Berta
elnök tag

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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